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 Pekka Salomaa ym. tekivät seuraavan aloitteen: 
 
 ” Valtuustoaloite 
 
 Yksityisteiden tuen tarpeen kokonaisvaltainen arviointi 
 
 Suuri osa hoitokuntien ylläpitämistä yksityisistä teistä sijaitsee alueilla, joilla 

tiemaksukertymän pääosasta vastaavien vakituisten asukkaiden määrä ja 
maksukyky heikkenee. Moni vakituinen asunto muuttuu vapaa-ajan 
asunnoksi tai autioituu ja tien tarve sekä sitä mukaa maksun perusteena 
oleva tieyksikköjen määrä pienenee. Teiden ylläpito jää koko ajan 
kapeammille hartioille. 

 
 Metsäkeskus on selvittänyt yksityisteiden kuntoa koko maassa. Tilanne on 

huonontunut. 
 
 Tiet hyödyttävät kuitenkin myös muita kuin tien piirissä vakituisesti tai 

vapaa-aikanaan asuvia taikka siellä yrittäviä tai kiinteistön omistavia. 
 
 Salon kaupungin talousarvioon on varattu vuosittain määräraha 

yksityisteiden tukemiseen, lähinnä vuotuiseen kunnossapitoon. 
 
 Salon kaupungin tulee selvittää alueellaan olevien tiekuntien tilannetta 

sekä tarvetta kasvattaa vuotuista tukea sekä mahdollisesti tarkentaa tuen 
kriteereitä. 
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Lisäksi aloitteella oli kaksi allekirjoittajaa, joiden nimi ei ollut luettavissa. 

 
 
 Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 
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